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Protokoll Søre Osen menighetsrådsmøte 11.12.2024 

Til stede: Øivind Larsen (leder, kirkemusikk, repr Fellesrådet, gudstjenesteutvalg), Ruth Norderhaug 

Hammer (nestleder), Anette Gjerskaug (sekretær), Karoline Valsjø Olafsen (kasserer, 

konfirmantkontakt), Guro Ifarnæss (diakoniutvalg),  

 

Forfall: Gunn Bente Stenbrenden (trosopplæringsutvalg), Veronika Johnsen Lepperød (sokneprest) 

Roger Brenden 

 

Dato og tid: 11.12.2024 kl 18:00-20:30 

Sted: Søre Osen kirke 

Møteplan 2025 

Dato      Saker som er planlagte for møtet 

xx.xx.      Møteplan for 2025 

 

 

Saksliste:  

Sak 41/24 Referatsaker 

Ref 12/24 Referat fra MR-møte i Søre Osen 09.10.2024  

Ref 13/24 Referater fra Trysil Kirkelige Fellesråd (TKFR)  

  Protokoll 23.10  

Protokoll 10.12  

Sak 42/24 Kirkebygg – ombygging av sakristiet: Status og invitasjon til kirkevergen 

Sak 43/24 Nytt gjerde rundt kirkegården: Status 

Sak 44/24 Gudstjenesteplan 2025 – kirkevertoppgaver og offermål 

Sak 45/24 Strategi for kirka og menigheten inn i framtida 

Sak 46/24 Konstituering av Søre Osen Menighetsråd 

Eventuelt 

Sak fra diakon 
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Sak 41/24 Referatsaker 

Ref 12/24 Godkjenning protokoll MR møte 09.10.2024 - godkjent 

Ref 13/24 Referater fra Trysil Kirkelige Fellesråd (TKFR) – tatt til orienteringe 

  Protokoll 23.10 – saker som ble omtalt: 
- Drifts- og investeringsbudsjett – vedtas i kommunestyret i desember 

- Reduksjon organiststillingen fra 100 til 50% 

- Delegasjonsreglementet  

- Endring av bankforbindelse 

- Se for øvrig hele protokollen her 

Protokoll 10.12 (forelå ikke på møtetidspunktet, men det ble referert fra sakene i 

møte) 
- Bygningsvernhuset har fått et engasjement for å se på tak og sakristi (Øivind fikk 

orientering fra kirkeverge) 

- Investeringer til utbygging av sakristi er avhengig av budsjettbehandling i kommunen som 

finner sted 16.12 

- Gjennomgang av gravstørrelser på kirkegårder, og i Søre Osen er alt i orden, og godkjent. 

- Delegasjonsreglement for kirken er vedtatt, det har blitt behandlet grundig i TKRF 

Personalsak – omfattende varsel som har blitt behandlet, konkludert med at det det er 

varslet på ligger innenfor arbeidsgivers styringsrett. Fellesrådet har et stort ansvar for å 

bedre arbeidsmiljøet. 

 

 

 

 

 

 

Sak 42/24  Kirkebygg – ombygging av sakristiet: Status og invitasjon til 

 kirkevergen 

Dato    11.12.24 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

 

Det har i forrige menighetsråd blitt diskutert ulike muligheter for utbygging av eksisterende 

bygningsmasse som kan inneholde et nytt bårerom og handicaptoalett. I nåværende menighetsråd har 

det blitt stilt spørsmål om det er aktuelt å investere i et eget nytt bårerom i Søre Osen kirke eller om 

det er tilstrekkelig å bygge om det som eksisterer i kjeller under sakristiet, slik at det kan benyttes. 

Det er også vurdert om handicaptoalett kan etableres i nåværende bygningsmasse, men med 

nødvendige ombygginger for å tilfredsstille kravene til et slikt toalett som er tilgjengelig for alle.  

 

Det er behov for å gjøre bygningstekniske undersøkelser av setninger bak alteret før eventuelle 

bygningsendringer gjøres. Det ble gjennomført befaring med innleid kompetanse, og de foreløpige 

vurderingene er at det ikke er noen kritiske skader, men forhold det går an å rette opp i uten altfor 

store kostnader. Det er utarbeidet en tilstandsrapport etter befaringen.  

 

Det ble avholdt informasjonsmøte etter gudstjenesten den 25.08.24 og det var tydelig stemning for 

ombygging av eksisterende bygg fremfor bygging av nytt. 

https://www.kirken.no/nb-NO/fellesrad/trysil-kirkelige-fellesrad/om-oss/r%C3%A5d%20og%20utvalg/menighetsradet/m%C3%B8ter%20i%20fellesr%C3%A5det/2024%20brev%20og%20andre%20dokumenter/
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Trysil Kirkelige Fellesråd (TKFR) ba oss våren 2024 om å settes opp vedlikeholdsbehov som det 

haster å få gjort noe med. Vi leverte følgende liste:  

- Taktekking, legge om tak, skifte beslag 

- Utbedring av setningsskader i henhold til tilstandsrapport. Befaring gjennomført og 

tilstandsrapport er mottatt 

- Resterende VVS-tiltak 

 

I løpet av sommeren har første tiltak på lista fått enda sterkere aktualitet på grunn av vannlekkasjer 

gjennom tak. I det kraftigste regnværet rant det vann gjennom taket på flere steder. Det var 

nødvendig å gjøre akutte utbedringer sommeren 2024. Dette er gjennomført, men vi har ikke mottatt 

noen plan for videre arbeid og utbedringer. Dette må følges opp videre. 

 

Det har også vært lekkasjer i taket gjennom sommeren og menighetsrådet etterspør vider framdrift i 

dette arbeidet og oppfølging av tilstandsrapporten fra Bygningsvernhuset.   

 

Følgende oppsummering og vedtak ble gjort i forrige MR møte:  

- Investeringsmidler satt av til bygging av bårehus og handicaptoalett i 2026 

MR har diskutert ulike alternativer til dette og har involvert menigheten i arbeidet. MR har 

konkludert med at det ønskes en ombygging av sakristiet som i dag har kjøkken, kontor og 

toalett til et bygg med litt annen rominndeling som vil gi plass for et handicaptoalett. Videre 

har MR konkludert med at vi ikke trenger et eget bårehus eller utbedre bårerom som finnes i 

kjeller under sakristiet. Det er ønskelig å benytte eksisterende bårehus enten i Tørberget eller 

i Innbygda.  

 

- Setninger i veggen mellom sakristiet og koret har gjort at vi har hatt befaring med 

Bygningvernhuset som konkluderer at det er ting som må utbedres, men at det ikke er behov 

for akutte tiltak som må settes i gang, se vedlagte tilstandsrapport. Ved en ombygging av 

sakristiet vil det være naturlig at dette utbedres samtidig.  

 

- I forbindelse med befaringen med Bygningsvernhuset ble det drøftet ulike løsninger for 

bårerom/handicaptoalett og vi fikk en anbefaling om ombygging av sakristiet. Øveraasen som 

leder Bygningvernhuset er arkitekt og har tilbudt seg å lage skisser til en ombygging, noe vi 

er veldig interessert i å gå videre med. MR håper at dette kan la seg realisere innen kort tid 

slik at vi kommer videre i planleggingsarbeidet.  

 

- MR ønsker en tilbakemelding på videre prosess med tidsplan og ansvarsavklaring. MR 

ønsker å ha en rolle i arbeidet med forprosjektering og planløsning for bygget (sakristiet). 

 
- Vedlikehold: MR ønsker også status for arbeidet med vedlikehold av kirkebygget og spesielt 

taket hvor det var vannlekkasje i sommer. Her ble det gjennomført strakstiltak med tetting og 

midlertidig utbedring, men vi er bekymret for hvordan det tilstanden er for isolasjonen i taket. 

Det rant gjennom taket og ned i kirkebenker og på gulv på 4 steder.  

 
- MR ønsker å invitere Anders Nyhuus til et møte og evt befaring i kirkebygget, der vi også får 

informasjon om videre framdrift i arbeidet med ombygging (investeringer) og vedlikehold av 

tak.  

 

- Øivind tar ansvar for å oversende denne informasjonen til Anders Nyhuus med det første.  
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Status for arbeidet legges fram i møte og det vises til e-post fra Ander Nyhuus;  

 
Hei Øivind! 

Takk for invitasjonen! 

Nå kommer kirkevergen til å informere om status i prosjektet på fellesrådsmøtet den 10.12. uansett. 

Vi er i gang med arkitekten og anbudsgrunnlaget. 

Så vil budsjettvedtaket også være avgjørende for videre fremdrift. Fellesrådet har sagt sitt, men nå skal jo 

kommunestyret sluttbehandle budsjettet 16.12. 

Utifra det kunne det kanskje vært hensiktsmessig å vente til vi er sikre på at vi har budsjettet? 

Hva tror du? 

Anders 

 

Fra møte: 

Anders har tatt kontakt med bygningsvernhuset for et oppdrag (forprosjekt). Avventer 

budsjettbehandling 16.12. i kommunen for videre planer.  

Vedtak:  

Invitere kirkeverge Anders Nyhuus til et møte for å avklare tidsplan og framdrift i prosjektet. Neste 

møte avholdes hos Anette for bedre nettforhold, invitere med Anders på Teams.  

 

 

 

Sak 43/24   Nytt gjerde rundt kirkegården: Status 

Dato    11.12.2024 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter   

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

Forrige menighetsråd har diskutert behovet for å utbedre eller bytte ut gjerde rundt kirken. Det er 

krevende å holde gjerdet pent og drive nødvendig vedlikehold. Det er derfor ønske om å bytte til et 

gjerde som er varig og vedlikeholdsfritt, men som samtidig tilfredsstiller kravene for gjerde rundt en 

kirke. Det er slik at vi må søke om å få gjøre endringene før vi kan planlegge og igangsette tiltak.  

Det er gjennomført et grundig forarbeid og Ruth har vært i kontakt med ulike firma som kan 

gjennomføre et slikt prosjekt. Det blir tydelig gjennom disse undersøkelsene at det er behov for å få 

oversikt over regler, regelverk, reguleringsplaner og spesielle forhold for gjerder rundt kirkebygg, før 

vi går videre med ytterligere planlegging. Det er nødvendig med et forprosjekt for å avklare en rekke 

forhold av betydning for selve byggingen av og søknad om finansiering.  

 

MR ønsker å utrede hva vi har mulighet til /lov til i forhold til gjerder rundt kirkegården og hva som 

kreves av dokumentasjon for å kunne sende en søknad til Raskiftefondet.  

 

Det er gjennomført befaring av gjerdet rundt kirken. Tilstanden ser ut til å være ok med hensyn til 

råte bortsett fra gjerde mot sør hvor det er løse stolper og råte tendenser. Rundt portal er det mye 

sopp/lav/mose/belegg fra trær. Taket på portalen er mosebelagt på nordsiden av taket. Det er mye 

busker som står ett inntil gjerde særlig mot vest (sjøsiden) og delvis også mot sør. Det ser også ut til 

å mangle en stolpe på vestsiden rett nord for kirketrappa. Gjerde er generelt stabilt. Der det er grinder 

er det noe råte og skjevheter i stolper og noe ustabilitet (mot øst, parkeringen). Det er mye skitt og 

sopp på gjerde, og flere steder flasser malingen.  

 

Vurdering etter befaring:  
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1. Tilstandsvurdering bør gjøres av fagpersoner 

2. Det bør lages et prosjekt av gjerde, vannpost, kompost og miljøstasjon (sortering av avfall) 

3. Det bør gjøres en vurdering av grøntareal (busker/trær ved gjerde) 

 

Forslag til videre oppfølging:  

1. Møte med leder av grendeutvalget i Søre Osen – forankre søknad til Raskiftefondet 

2. Vurdere ulike måter å organisere arbeidet med et nytt gjerde evt vedlikehold av eksisterende 

3. Tilstandsvurdering av fagperson(er)  
 

Fra møte:  

Det framlagte forslaget til videre framdrift diskuteres. Blant annet diskuteres ulike måter å organisere 

dugnadsinnsats på.  

 

 

Vedtak: Arbeidet videreføres i henhold til forslaget til videreføres i henhold til forslaget over. Ruth 

og Anette følger opp  

 

 

 

 

 

 

 

Sak 44/24   Gudstjenesteplan 2025 – kirkevertoppgaver og offermål 

Dato    11.12.2024 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter Se vedlagt forslag 

Forslag til vedtak  

 

Bakgrunn 

Det har kommet forslag til gudstjenesteplan Søre Osen menighet.  

Vi må ta stilling til:  

1. Om vi ønsker gudstjeneste palmesøndag fremfor 2. påskedag.  

2. Tidspunkt for festgudstjeneste 17. mai.  

3. Fordeling av kirkevertoppgaver 

4. Offermål  
 

Fra møte:  

Vi må ta stilling til:  

1. Om vi ønsker gudstjeneste palmesøndag fremfor 2. påskedag.  

Pri 1 Palmesøndag kl 18 

Pri 2: 2. påskedag 

Pri 3: Bytte 1. og 2. påskedag annet hvert år med Tørberget.  

2. Tidspunkt for festgudstjeneste 17. mai. Det stemmer at Søre Osen har tidlig gudstjeneste på 

17. mai 2025 

3. Fordeling av kirkevertoppgaver, se excel ark 

4. Offermål –  

2.2: Sykehusklovnene 

16.03: Stefanusalliansen 

13.04: Rådet for psykisk helse 
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17.05: Egen menighet 

9.6: Voices - ungdomskoret 

 

Karoline sjekker formålene før endelig vedtak.  

 

 

 

 

 

 

Sak 45/24   Strategi for kirken og menigheten inn i framtida 

Dato    11.12.2024 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak  

 

 

Bakgrunn 

Hvilke mål ønsker vi å jobbe mot? 

Legge opp en plan for arbeidet med strategi.  

 

 

Fra møte:  

Menighetsarbeidet: Vurdere alternativer til vanlige gudstjenester og eventuelle ting vi kan legge 

sammen med gudstjenester. Vi bør vurdere besøkstallene, dugnader, andakt, evt. andre alternative 

gudstjenester.  

 

Vedtak:  

Forberede en sak til neste møte 

 

 

 

 

Sak 46/24   Konstituering av menighetsråd 2025 

Dato    11.12.2024 

Saksbehandler   

Andre saksdokumenter  

Forslag til vedtak:   

 

Bakgrunn 

Det skal gjennomføres årlig konstituering av menighetsrådet. Øivind har ytret ønske om å fratre som 

leder.  

 

Fra møte:  

Det kom forslag på Ruth Norderhaug Hammer som ny leder av Søre Osen menighetsråd og at Øivind 

Larsen trer inn som nestleder. Øvrige oppgaver foreslås videreført på de personer som har dem i dag.  

 

Vedtak:  

 

Ruth N. Hammer velges til leder for 1 år 
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Øivind Larsen velges til nestleder for 1 år 

Karoline – økonomiansvarlig - videreføres 

Anette – sekretær - videreføres 

 

 

 

 

 

Eventuelt:  

Diakon ønsker å gjennomføre «middag på tvers» i grendene, og ønsker støtte til leie av 

samfunnshuset. MR synes dette høres ut som en god idé. Karoline sjekker utleie/pris med 

grendeutvalget. Vi må samle noen til å bidra ved gjennomføring. Dato kommer fra Guro når det 

avklart om utleie/pris.  

 

 

Møtedatoer for MR møter i 2025: Plan legges på første møte i 2025.  

 

 

Neste møte 21.01.2025 kl 18:00 
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Forberedelser arrangementer:  

Planlegge arrangementet 16. desember kl 1800, kveldsmat, juletrepynting, historiefortelling og 

gjemsel 

Hvor mange kommer?5-6 barn + voksne 

Ruth: handler, Øivind: juletre Karoline: melk+ kakao+ egg, Anette: tar med syltetøy + historie, koke 

kaffe 

 

Forberedelse julaften; prest Emil Pleym, Solveig organist kl 14 + Anette juleevangeliet og Ruth 

kunngjøringer. Fakler, engangskopper, pepperkaker, gløgg – kjøpes inn av Ruth på Matkroken 

 

11.12.24 

Søre Osen Menighetsråd 

Anette Gjerskaug 

(sekretær) 


